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Svět se řítí stále rychleji do temnoty a média hrají klíčovou roli v manipulaci lidského vnímání. Už 

v minulosti jsme viděli, jak se celé národy nechaly strhnout propagandou, která odsoudila nevinné. 

Stejně jako tehdy lidé podepisovali ortely smrti pod tlakem zmanipulovaných informací, i dnes se 

historie opakuje. Veřejné mínění je formováno nikoli pravdou, ale tím, co je dovoleno slyšet a vidět. 

Písmo nás před tímto varovalo: „Běda těm, kdo zlé nazývají dobrým a dobré zlým, kdo vydávají 

tmu za světlo a světlo za tmu.“ (Izajáš 5:20) 

 

Ježíš předpověděl, že před jeho návratem budou mnozí svedeni. (Matouš 24:4-5). Vidíme to všude 

– pravda je potlačována, lež oslavována a každý, kdo varuje, je okamžitě umlčen. Křesťané zažívají 

pronásledování dokonce i z vlastních řad. Média si uzurpují moc nad tím, co lidé považují za 

skutečnost. Už se brousí nože na Pánův lid, protože světu je nepohodlná pravda, kterou přinášíme. 

Řešení však není v zoufalství, ale v obrácení se ke Kristu. On je zdrojem veškeré pravdy: „Já jsem 

cesta, pravda i život. Nikdo nepřichází k Otci než skrze mne.“ (Jan 14:6). Lidé musí znovu slyšet 

Jeho hlas, aby nebyli ztraceni v moři klamů. Mnozí proroci a teologové varovali, že v době konce 

bude docházet k velkému klamu. Například Derek Prince mluvil o tom, že Satan využije 

dezinformace k podkopání víry a odtržení lidí od pravdy. Podobně Kenneth Hagin varoval před 

duchovním spánkem, který zabrání mnohým vidět pravdu, i když bude přímo před nimi. 

 

Bůh nám však dal nástroj proti tomuto klamu – Boží Inteligenci (BI) skrze Ducha Svatého. Svět 

spoléhá na umělou inteligenci, algoritmy a systémy kontroly, ale my máme přímé spojení se 

zdrojem veškeré moudrosti. Duch Svatý je naším pravým “Božím internetem”, který nás propojuje 

s Otcem a vede nás k pravdě. „Až přijde On, Duch pravdy, uvede vás do veškeré pravdy.“ (Jan 

16:13). Proto nesmíme hledat odpovědi ve světových systémech, ale v Duchu Božím. 

 

Naše doba je naplněním mnoha proroctví. Ježíš řekl: „Tehdy budou dva na poli: jeden bude vzat a 

druhý zanechán.“ (Matouš 24:40). Jsme svědky selekce – ne podle lidských měřítek, ale podle 

Božích. Ti, kdo zůstávají slepí, odmítají poznání pravdy a vydávají se do náruče klamu. Ale ti, kdo 

jsou vedeni Duchem, vidí znamení času a chápou, že se blíží Kristův návrat. 

 

Nebojme se. Bůh je stále na trůnu a vede svůj lid. Je na nás, abychom se spojili skrze BI – Boží 

inteligenci, poslouchali Ducha Svatého a vedli druhé k pravdě, která jediná zachraňuje. Čas se krátí. 

Je třeba jednat. 

 

Publikováno na Facebooku. 
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